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Δευτέρα, 7 Ιουλίου 2025 

Προς τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κο Τσιάρα 
Κωνσταντίνο 

Θέμα: Στάσιμη η δημιουργία αλιευτικού καταφυγίου στο Μαρμάρι 
Ευβοίας – Αδικαιολόγητες καθυστερήσεις σε ένα έργο αναγκαίο για 
την τοπική κοινωνία 

Κε Υπουργέ, 

Το Μαρμάρι Ευβοίας αποτελεί έναν παραδοσιακό αλιευτικό οικισμό με 
σημαντική παρουσία επαγγελματιών και ερασιτεχνών αλιέων. Εδώ και χρόνια, 
η τοπική κοινωνία διεκδικεί τη δημιουργία αλιευτικού καταφυγίου, 
προκειμένου να διασφαλιστούν αξιοπρεπείς και ασφαλείς συνθήκες για τους 
εργαζόμενους στη θάλασσα, να προστατευθεί ο εξοπλισμός και να ενισχυθεί η 
τοπική οικονομία. 

Παρά τις κατά καιρούς εξαγγελίες για ένταξη του έργου σε αναπτυξιακά 
προγράμματα και αναφορές σε εξελίξεις σε επίπεδο μελετών, δεν υπάρχει 
μέχρι σήμερα καμία επίσημη ενημέρωση για την πορεία του έργου. Οι μελέτες 
που εδώ και χρόνια έχουν εξαγγελθεί, δεν έχουν μέχρι σήμερα ολοκληρωθεί, 
χωρίς καμία επαρκή εξήγηση για τις καθυστερήσεις. 

Την ίδια στιγμή, άλλες περιοχές της χώρας φαίνεται να προχωρούν σε 
ανάλογα έργα, εγείροντας εύλογα ερωτήματα για την πολιτική βούληση του 
Υπουργείου να στηρίξει έμπρακτα την τοπική αλιεία στη Νότια Εύβοια. 

Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Για ποιο λόγο, παρά τις δημόσιες δεσμεύσεις, δεν έχει προχωρήσει η 
διαδικασία δημιουργίας του αλιευτικού καταφυγίου στο Μαρμάρι; Έχει 
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πρόθεση το Υπουργείο να προχωρήσει ουσιαστικά στη δημιουργία του 
αλιευτικού καταφυγίου στο Μαρμάρι;  
 

2. Σε ποιο στάδιο βρίσκονται οι μελέτες για το έργο και πότε αναμένεται 
να ολοκληρωθούν; 

 
3. Είχε δεσμευτεί στο παρελθόν κονδύλι για το έργο; Αν ναι, πού 

κατευθύνθηκε και γιατί δεν αξιοποιήθηκε; 
 

4. Αν δεν υπάρχει πλέον διαθέσιμο κονδύλι, υφίσταται πρόβλεψη ένταξης 
του έργου στο Πρόγραμμα Αλιείας, Υδατοκαλλιέργειας και Θάλασσας 
(ΠΑΛΥΘ 2021–2027) ή σε άλλο χρηματοδοτικό εργαλείο; 

 
5. Με ποια κριτήρια προωθούνται αντίστοιχα έργα σε άλλες περιοχές, ενώ 

το Μαρμάρι παραμένει εκτός προτεραιοτήτων; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 
Κατερίνα Καζάνη 

 




